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Interpelacja
Włączenie kamer z prywatnego monitoringu dosieci miejskiej

Szanowni Państwo,

W roku 2019 podjęliśmy temat rozbudowy systemu kamer monitoringu miejskiego, a wraz ze wzrostem

liczby kamer wzrosła też liczba miejsc objętych monitoringiem.

Niezależnie od działań Gminy Łomianki mieszkańcy w trosce o bezpieczeństwo inwestują w systemy

kamer na własnych posesjach. Te kamery są monitorowane z różnym poziomem uwagi, często

półautomatycznie z wykorzystaniem narzędzi informatycznych powiadamiających właścicieli np. o

ruchu na posesji w pobliżu miejsca postojowego ich auta.

Taki prywatny monitoring może służyć za dodatkowe źródło informacji czy źródło powiadomień o

potencjalnym niebezpieczeństwie wymagającym ocenyi być może reakcji operatorów.

Abstrahując od kwestii technicznych, czy istnieją przeszkody natury prawnej ograniczające możliwość

włączenia prywatnych systemów monitoringu do sieci miejskiej i objęcie ich opieką centrum

monitoringu miejskiego?

Pragnę podkreślić, że nie pytam o to czyi jak to zrobić, a tylko czy są ku temu przeszkody natury

prawnej. Oczywiste jest, że operatorzy centrum monitoringu miejskiego nie będą w stanie poświęcić

takiej samej uwagi informacjom płynącym z kamer prywatnych co informacjom płynącym z kamer

miejskich. Jednak wydaje się zasadne podjęcie starań by np. dobrze działające systemy powiadamniające

o wizycie nieproszonych gości i kamery wymagające uwagi tylko w sytuacjach zagrożenia, stanowiły

uzupełnienie miejskiego systernu monitoringu.



Powyższe informacje pozwolą podjąć kroki w celu do poprawy bezpieczeństwa mieszkańców. W

związku z powyższym niniejsza interpelacja zgodnie z art. 24 ust, 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o

samorządzie gminnym dotyczy spraw o istotnym znaczeniudla gminyi zasługuje na rozpatrzenie.

Janusz Skonieczny


